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          W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie zapewnienia dowozów do szkół podstawowych 

wszystkich dzieci z Gminy Słupca niezależnie od wieku i odległości do szkoły uprzejmie informuję: 

1. Zmiany w zakresie dowozów wprowadzone zostały w roku szkolnym 2020/2021 w związku                     

z koniecznością wprowadzenia oszczędności w wydatkach oświatowych. Było to zgodne                         

z sugestią radnych, wyrażoną na spotkaniu radnych Rady Gminy Słupca z władzami 

wykonawczymi Gminy, na którym obradowano nad trudną sytuacją finansów oświatowych              

w kontekście rozbudowanej sieci szkól i przedszkoli.  Radni wskazywali wprowadzenie 

możliwych działań, które generowałyby oszczędności, m.in. na organizację dowozów zgodnie 

z zapisami ustawy Prawo oświatowe (Dz. U. z 2021r. poz. 1082) jako jedną z możliwych form 

zmniejszenia wydatków oświatowych. Organ wykonawczy wprowadził organizację dowozów 

zgodną z tą sugestią i obowiązkiem wynikającym z ustawy Prawo oświatowe.   

2. Plan budżetowy na rok 2022 przewiduje środki finansowe na dowozy dzieci, zgodnie                                 

z obowiązkiem wynikającym z ustawy Prawo oświatowe. Nie przewidziano w uchwale 

budżetowej środków na dowóz wszystkich dzieci bez względu na ich miejsce zamieszkania, czy 

wiek do szkól i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Słupca.  Sytuacja finansowa Gminy 

związana z wydatkami oświatowymi nie uległa pozytywnej zmianie. Co roku notuje się wzrost 

wydatków oświatowych. Rok 2022 będzie jeszcze trudniejszy ze względu na bardzo szybko 

wzrastające koszty utrzymania placówek oświatowych, przede wszystkim w zakresie cen gazu, 

węgla, prądu oraz wielu innych. 

3. Trwają prace nad organizacją dowozów na kolejny rok szkolny. Przewiduje się możliwość 

ogłoszenia przetargu/zapytania ofertowego na zakup biletów miesięcznych przez gminę dla 

uprawnionych (zgodnie z ustawą Prawo oświatowe) dzieci. To rozwiązanie w przypadku 

regularnych linii powinno dać możliwość zakupu biletów przez rodziców/opiekunów prawnych 

dla dzieci, które mieszkają w odległościach od szkoły/przedszkola mniejszych niż wskazane                    

w ww. ustawie.  

 

Wójt Gminy Słupca 

/-/ Grażyna Kazuś 


